
  

 

 

 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde  

 
Tid:  Den 9-5-2016 

Sted.: Hovedgaden 7 Næsbjerg 
Kl.: 19.00 

 

Status.: Referat 

 
 

 

 

  

Til møderne er 
indkaldt (Funktion).  

07-04-2016 09-05-2016 
Finn 

13-06-2016 
Bjarne 

14-09-2016 
kim 

2-11-2016 
Ida 

20-01-2017 
Julefrokost 

22-2-2017  

Formand  
Finn Ladegaard 
På valg 2017 

Mødt Mødt       

Næstformand  
Kim Andersen 
På valg 2017 

Afbud Mødt       

Thomas Locht 
På valg 2017 

Udtrådt        

Sekretær 
Bjarne Tarp 
På valg 2018 

Mødt Afbud       

Bestyrelsesmedlem 
Gert Lindberg 
På valg 2018 

Mødt Afbud       

Bestyrelsesmedlem 
Ida Bruhn 
På valg 2018 

Mødt Mødt       

Bestyrelsesmedlem 
Ingolf Pedersen 
På valg 2017 

Mødt Mødt       

Kasserer 
Suppleant 
Line Berner 

Indtrådt Afbud       

1. Suppleant 
Christian Jensen 

        

Revisor 
Niels Kristian 

Nørregaard 
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Dagsorden  
 

 
1. Godkendelse af dagsorden og referat ok. 

2. Mødet med Byrådet den 11. maj. 

                                                 Bilag 1 

Vi mødes og stiller nærgående spørgsmål ! 

3. Temaer til mødet med ØK til efteråret. Der sendes 2 afsted med spørgsmål vi bliver enige om 
senere. 

4. Ansøgning                               Bilag 2 Punktet udsættes til næste møde 

5. Møde med udviklingsråd Helle øst Mødet afholdes primo 2016  
Punkter til mødet: 

 Medlemskab/erfaring med ProVarde 

 Sammenfald i ide katalog for udviklingsråd 

 Hvad er udviklingsrådets opgave 

Dato forslag fremsendes af Finn   Helle Øst melder tilbage 
med dato 
 

6. Ny Hjemmeside Finn og Bjarne deltager i Ruban møde og varetager 
denne opgave for UHV. 
Dato forslag fremsendes af Finn     Der afventes dato 

7. Holme Å Projekt komme i høring medio 2016 
Frode invitere til gennemgang langs med sø og kanal. 
Finn  aftaler med Frode angående møde og hvem der 
deltager      

8. Hvordan dagtilbuds- og skoleområdet 

skal se ud i fremtiden.  ( Mødet afholdt 

onsdag den 30. marts 2016 kl. 19.00) 

UHV afventer kommunens struktur forslag 
Vi afventer hvad der kommer fra kommunen 

9. Cykelsti fra Næsbjerg til Starup Afventer budget seminar i kommune. 
Preben Friis Hauge er imødekommen for etablering af CS 
mellem Næsbjerg og Nordenskov i 2017. 

10. Økonomi                                

 

Thomas overdrager økonomi til Line 

11. Borger inddragende aktiviteter 2016 Ideer fra Bestyrelsen imødeses. 
 
Forslag: UHV facilitere møde mellem vore 
borgerforeninger i området, temaet: fællesskab. 
Under  tema  fællesspisning i de tre byer deler vi 30000 
Ud for at synligøre os så vi kan få noget feedback 
Der var forslag om at vi bruger penge på møder med 
borgerne i de 3 områder, Roust-Rousthøje, Nordenskov 
og Næsbjerg. Emnet drøftes næste gang. 

12. Gældsfrysning for forsamlingshuse i 

Kommunen 

Punktet tages op med politiker på onsdag. 

13. Fakta oplysninger om bosætning i vores 

område 

Det går godt der er befolknings vækst der hvor der er 
udfordring er land ejendomme og huse på landet 

14. Infrastruktur med busser skal udvikles. Punktet diskuteres næste møde busdrift i Rousthøje 
diskuteres 
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15. Deltagelse i Karlsgårdedag genovervejes  Overvejes til næste møde 

16. Eventuel Intet 
 

 

 

Formand Finn Ladegaard  Referat Kim Andersen  
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Bilag 1 
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Bilag 2 

 

 

 

Rousthøje Forsamlingshus. 

CVR nr. 7123 8415.     15. april 2016. 

 

 

 

Udviklingsråd Vest! 

 

 

Udviklingsrådet bevilgede i 2015 5.000 kr. til Rousthøje Forsamlingshus’ arrangement 

med Drama Queen. 

Vi betragter aftenen som en succes med stor tilslutning fra by og egn, men også gæster 

udefra, blandt andet en gruppe udviklingshæmmede fra en institution i Esbjerg, som 

deltog i både underholdning og dans og havde en fin aften. 

 

Vi har nu truffet aftale med Thomas Kjellerup om en koncert den 2. december: 

 Koncert med strejf af jul. 

Vi håber ved den lejlighed at endnu flere beboere i Roust og Rousthøje vil deltage, 

ligesom gæster udefra er velkomne. 

Økonomisk er opgaven krævende for os, idet Kjellerups honorar er 25.000 kr., og vi beder 

derfor Udviklingsrådet om en håndsrækning til den. 

 

 

Med venlig hilsen. 

Rousthøje Forsamlingshus. 

Joan Neder-Helman, formand. 
 


